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4. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 25.6.2018  

 

 

Mgr. Pristáš: 

Ja som chcel nadviazať k podnetu, ktorý mal kolega Gore, ohľadom tej výzvy na podporu 

nemotorovej dopravy, najmä cyklistickej. Zhodou okolností myslím, že teraz v piatok minulý 

týždeň mala ministerka Lubyová krátku tlačovku na TA3, neviem, či ju niekto z vás videl, 

lebo to bolo v dopoludňajších hodinách. Ja som zhodou okolností to mal možnosť vidieť. 

Rozprávala o tej podpore, že stále je možnosť pre samosprávy zapojiť sa. Ide tam hlavne 

o cyklistickú dopravu, ale nie len cyklochodníky, ale aj o chodníky pre chodcov. Možnože, ak 

to chápeme, že to len pre cyklochodníky a máme tu nejaký projekt na Ondavu a si myslíme, 

že nám to stačí, ale toto je vyslovene v meste. Vyzývala doslova mestá, aby sa zapojili do tej 

výzvy. Dokonca tam povedala, že nielen mestá, ale aj myslím, že občianske združenia 

alebo neziskové organizácie sa môžu do tejto výzvy zapojiť a predkladať projekty na 

rozšírenie, resp. na podporu tej nemotorovej dopravy. Čiže, ja len dávam do pozornosti, že 

stále tá výzva je aktuálna a je možnosť sa zapojiť, pretože určite aj v meste by sa dali 

cyklistické chodníky urobiť, alebo aspoň chodníky. Myslím, že tu nám spadá aj možnosť 

opravy chodníkov.  

 

PhDr. Čižmár: 

Tak, ako som uviedol, rieši to Ing. Bugatová, pán poslanec, takže túto problematiku má 

v rámci svojej činnosti na starosti.  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

Určené: 

- oddelenie výstavby a majetku 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


